

A Global Team The Mainland

全球團隊 中國大陸

16

PHOENIX ANNUAL REPORT 鳳凰衛視年報 2009

To fulfill its role as a global broadcaster, Phoenix has a team of presenters and reporters drawn from mainland China, Taiwan, and Hong Kong as well as from the global Chinese community.

The core of the Phoenix team is drawn from the four corners of the Chinese mainland, from regional centres such as Lanzhou, Fuzhou and Xiamen, as well as from major cities like Shanghai, Guangzhou and Beijing.



Chen Luyu
陳魯豫



Li Hui
李輝



Dou Wentao
竇文濤



Li Wai
李慧



Olivia Xu
許戈輝



Wang Ruolin
王若麟



Yang Juan
楊娟



Chen Xiaonan
陳曉楠



Dong Jiayao
董嘉耀



Zhang Weina
張瑋娜

為了實現鳳凰衛視擔任全球廣播服務機構的角色，鳳凰衛視在中國大陸、台灣、香港及全球華語社群中組成其主播及記者隊伍。

鳳凰衛視團隊的核心隊員來自中國大陸各省市，例如蘭州、福州及廈門等區域中心以及上海、廣州及北京等主要城市。



Bai Yanqin
白延琴



Shen Xing
沈星



Ren Ren
任韜



Liang Yin
梁茵



Wang Lushuang
王魯湘



Yang Shu
楊舒



Yuchi Linjia
尉遲琳嘉



Yang Shuang
楊爽



Lu Chen
盧琛



Zeng Zimo
曾子墨

A Global Team Taiwan

全球團隊 台灣

18

PHOENIX ANNUAL REPORT 鳳凰衛視年報 2009

Some of the most popular Phoenix presenters come from Taiwan, bringing a distinctive style that appeals to the mainland Chinese audience.

鳳凰衛視有多名深受歡迎的主播來自台灣，他們與眾不同的風格亦深深吸引中國大陸觀眾。



Tiger Hu
胡一虎



Avon Hsieh
謝亞芳



Ivy Chu
竹幼婷



Shannon Liu
劉珊玲



Jason Chien
簡福疆



Chen Shwuwan
陳淑琬



Chiang Shengyang
姜聲揚



Tanya Liu
劉海若



Shih Chiping
石齊平



Sally Wu
吳小莉



Vie Tseng
曾瀾漪

A Global Team Hong Kong and rest of the World

全球團隊 香港與國際

20



PHOENIX ANNUAL REPORT 鳳凰衛視年報 2009

With its headquarters in Hong Kong, Phoenix has a strong contingent of reporters, presenters and cameramen who originate from Hong Kong, and who bring a high level of professional and technical competence to Phoenix.

The Phoenix team also includes key players who have close ties with the rest of the world, having worked, studied or acquired citizenship in many countries, including Australia, Canada and the United States.

以香港為基地的鳳凰衛視擁有陣容強大的來自香港的記者、主播及攝影師，他們為鳳凰衛視帶來高水平的專業及技術優勢。

鳳凰衛視團隊的主要成員亦包括與世界各地有密切聯繫的人士，他們曾在多個國家如澳洲、加拿大及美國工作、進修或取得公民資格。



Anthony Yuen
阮次山



Angela Chow
周瑛琦



Leung Mantao
梁文道



Qiu Zhenhai
邱震海



Zhu Wenhui
朱文暉



Ada Lau
劉芳



Lawrence Ho
何亮亮



Yang Jinlin
楊錦麟



Jonathan Sa
薩文